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Päevakord: 

1. Uue moodustatava Antsla valla sümboolika arutamine

Tiit Tõnts: Ühinemislepingu kohaselt valitakse uue moodustatava Antsla valla sümboolika (lipu ja 
vapi kavand) välja konkursi teel. Haldusreformi juhtivkomisjonide koosolekul aga tehti ettepanek, 
jätta konkurss välja kuulutamata ja võtta uue valla sümboolikana kasutusele Urvaste valla lipp ja 
vapp. 

Kurmet Müürsepp: Haldusreformi juhtivkomisjonide koosolekul tekkis arutelu, et miks me ei 
võiks kasutada olemasolevaid sümboolikaid. Komisjoni liikmete seast tuli ettepanek, et peale 
haldusreformi võiksime kasutusele võtta Urvaste valla sümboolika, mis on kinnitatud 2013. aastal. 
Urvaste valla lipul ja vapil olev tamm sümboliseerib Tamme-Lauri tamme, metsa ja puhast 
loodust, viljakust ja jõukust. 
Ettepanek tuleb esitada Antsla Vallavolikogule kinnitamiseks.

Toimus arutelu. 

Arengu- ja planeerimiskomisjoni liikmed toetasid ühinemiskomisjoni ettepanekut.
Komisjoni liikmed leidsid, et Tamme-Lauri tamme näol on tegemist väga väärika vapi kujundiga, 
mida võiks graafiliselt natuke tuunida.
Evelyn Tõniste lisas, et Urvaste vapil ja lipul olev tamm ning Antsla valla tunnuslause "Hää väega 
kotus" koos mõjuvad veelgi tähenduslikumalt. 

Komisjoni liikmed toetasid haldusreformi juhtivkomisjonide ettepanekut - jätta konkurss uue 
moodustatava Antsla valla sümboolika leidmiseks välja kuulutamata. Võtta uue moodustatava 
Antsla valla sümboolikana kasutusele Urvaste valla lipp ja vapp. 
Esitada ettepanek volikogule heakskiitmiseks. 



Toimus arutelu hetkel kasutusel oleva Antsla valla sümboolika edaspidisest kasutamisest Antsla 
linna sümboolikana.
Komisjoni liikmed pooldasid mõtet, et Antsla valla lippu ja Antsla valla vappi võiks tulevikus 
kasutada Antsla linna sümboolikana.
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